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Protokół Nr 4/2019 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego,  

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego w dniu 17 czerwca 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:00, a zakończyło się o godzinie 13:15. 

Posiedzeniu przewodniczył Mirosław Piwowarczyk - Wiceprzewodniczący Komisji,  

a  protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcia porządku posiedzenia. 

3. Analiza Raportu o stanie Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok. 

4. Analiza sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 

2018 rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Myśliborskiego. 

5. Analiza sprawozdania finansowego Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok. 

6. Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu. 

7. Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Analiza Raportu o stanie Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Ad. 4 

Analiza sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 2018 

rok wraz z informacją o stanie mienia Powiatu Myśliborskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 5 

Analiza sprawozdania finansowego Powiatu Myśliborskiego za 2018 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 

rok  oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok; 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0,  

1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny: A. Królikowski  

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję Rady 

Powiatu: 

 

6.1. Ocena bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za 2018 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

6.2. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

6.3. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu za 2018 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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6.4. Sprawozdanie z realizacji  „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami  

Powiatu Myśliborskiego na lata 2017 – 2020” za okres 2017 – 2018. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu: 

 

7.1. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2019-2033. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny: A. Królikowski  

 

7.2. w sprawie zmiany budżetu Powiatu  Myśliborskiego na 2019 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny: A. Królikowski  

 

7.3. w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane w 2019 roku prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych lub znajdujących się na obszarze powiatu myśliborskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0,  

1 Członek komisji wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecny: A. Królikowski  

 

7.4. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2019 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 1,  

1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny: A. Królikowski  

 

7.5. w sprawie  dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie.  

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Członek Komisji – Krystyna Wyszyńska 

Zapytała, na jaka nazwę zostanie zmieniona nazwa placówki? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że na nazwę Szkoła Policealna w Zespole Szkół nr 1 im. Juliusza Słowackiego 

w Dębnie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny: A. Królikowski  

 

7.6. w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole  

i Placówek Oświatowych im. kpt. Andrzeja Romockiego „Morro” w Barlinku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny: A. Królikowski  
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7.7.  w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zwrócił uwagę, że z głosowania nad projektem uchwały powinny zostać wyłączone osoby 

zainteresowane, aby uchwała nie została uchylona przez Wojewodę. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Poinformował, że zasięgnie opinii radcy prawnego w tej sprawie przed sesją Rady Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

7.8. w sprawie  rozpatrzenia petycji mieszkańców gminy Boleszkowice oraz 

użytkowników drogi nr 2142Z Namyślin – Kaleńsko (do granicy powiatu). 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały? 
 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego projektu uchwały. Petycja została rozpatrzona 

przez Komisje skarg, wniosków i petycji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Wiceprzewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0,  

1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu. 

Ad. 8 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 9 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 13:15. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa   

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

 

                              Mirosław Piwowarczyk 


